



English below

The FEDE joins the Cercle Richelieu Senghor

On 6 November 2018 the Administrative Council of the Cercle Richelieu Senghor unanimously accepted the FEDE's membership application.

The Cercle Richelieu Senghor is a humanitarian club that explores social issues from the perspective of French language and culture and intercultural dialogue. The FEDE's admission to the Cercle comes shortly after its accreditation in July by the International Organisation of La Francophonie.

The FEDE is excited at the prospect of mutually beneficial dialogue and constructive shared projects!

La FEDE rejoint le Cercle Richelieu Senghor

Le 6 novembre 2018, le Conseil d'Administration du Cercle Richelieu Senghor a accepté à l'unanimité la demande d'adhésion de la FEDE.

Après une reconnaissance en juillet par l'Organisation Internationale de la Francophonie, la FEDE rejoint un club à vocation humanitaire, engagé dans les problèmes de société sous l'angle de la francophonie et du dialogue des cultures.

Une adhésion qui permettra un enrichissement mutuel et de beaux projets futurs!

[DOWNLOAD NEWSFLASH #10](#)